

升小中文特訓班

通過訓練，幫助學生鞏固中文基礎，為他們順利適應小學課程作好準備。

課程內容：

- ✦ 記憶基本功：視覺記憶、聽覺記憶、觸覺記憶、複述記憶法等
- ✦ 透過造句訓練，培養孩子的邏輯和組織能力
- ✦ 教授筆劃順序、標點符號使用等幼兒中文訓練，幫助學生掌握基本的書寫技巧
- ✦ 引導學生認識和應用各類字詞，並通過不同的方式激發他們的寫作思維



Pre-P.1 Chinese Enhancement Class

Through training, the course aims to help students consolidate their Chinese language foundation and prepare them for a smooth transition into primary school curriculum.

Course Content:

- ✦ Introducing students to a wide range of vocabulary through various thematic lessons, building their vocabulary bank.
- ✦ Training students in sentence construction to develop their logical and organizational skills.
- ✦ Teaching stroke order, punctuation usage, and other aspects of Chinese language training to help students master basic writing skills.
- ✦ Guiding students to understand and apply various types of words and stimulating their writing ideas through different approaches.